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BURMISTRZ  KARPACZA
za pośrednictwem

Przewodniczącego Rady Miejskiej Karpacz

ZAPYTANIE RM 0003.333.2024
 

W SPRAWIE :

 Budowa trzech budynków usług turystycznych wraz z urządzeniami budowlanymi.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

 Panie Burmistrzu kilka miesięcy temu na jednej z sesji poinformował Pan radnych o
planowanej inwestycji na terenie dawnego obiektu „Złoty Potok” przy ul. Kolejowej. In-
westor o nazwie DEWELOPER 2 RITEX Sp. z o.o. zamierza wybudować na tym tere-
nie apartamenty w trzech budynkach, działka o nr 306/1 obręb Karpacz 0002 jest w
użytkowaniu wieczystym, przez działkę tą deweloper zamierza przeprowadzić media
komunalne. Pozwolenie na budowę jest jeszcze w trakcie rozpatrywania.

PYTANIA :
         

1. Jakie stanowisko zajęła Gmina Karpacz w sprawie wykorzystania działki nr 306/1
obręb  Karpacz  0002  na  przeprowadzenie  jakichkolwiek  sieci
(gaz,prąd,kanalizacja,wodociągi)?

2. Czy Gmina zawarła z deweloperem jakiekolwiek porozumienia na mocy którego
deweloper  będzie  partycypował  w  kosztach  remontu  ulicy,  drogi  (jeżeli  tak  to
której i w jakiej wysokości)?

Załącznik:

- brak 
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